
Protokół Nr 6/2011 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 

24 marca  2011 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone zgodnie z listą obecności. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Funkcjonowanie targowiska miejskiego – wizja w terenie . 

2. Dyskusja nad próbą rozwiązania problemu parkowania na terenie 

miasta Strykowa. 

3. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji  Włodzimierz Grochocki zaproponował zdjęcie z porządku 

posiedzenia Komisji pkt 2 Dyskusja nad próbą rozwiązania problemu parkowania na 

terenie miasta Strykowa  i wystąpienie do Burmistrza M-G Stryków o przedstawienie 

najpierw koncepcji rozwiązania problemu parkowania w mieście Stryków , do której Komisja 

mogłaby ustosunkować się i ewentualnie wydać opinię.  

 

Głosowanie za przyjęciem zmiany porządku posiedzenia :5 głosów za , bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się   

Porządek posiedzenia po zmianie: 

1. Sprawy różne. 

2. Funkcjonowanie targowiska miejskiego – wizja w terenie . 

 

Ad. 1 Sprawy różne. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o :  

 nierównych chodnikach z płyt i kostki brukowej , zdaniem radnego powinny być one 

równane walcem chociaż raz w roku, 

 Gmina powinna dążyć do powołania spółki lub spółdzielni do wykonywania prac 

takich jak układanie chodników, 

 Urząd jest odpowiedzialny za bezpieczeństwo na terenie całej gminy i powinien 

opracować koncepcję rozwiązania problemu oparkowania samochodów na swoim 

terenie, czy coś się robi w tym kierunku? Np. przed sklepem pp. Florczaków przy ul. 

Kościuszki samochody parkują pod skosem w ten sposób , że połowa auta stoi na 

jezdni i tamuje ruch .Jeżeli nie ma takiej koncepcji poprawy warunków parkingowych  

to należy to wyraźnie powiedzieć . 

Radny Łukasz Orłowski mówił  o : 

 wzmożeniu kontroli  nad pracownikami Jednostki Robót Publicznych w Strykowie w 

celu dokładniejszego wykonywania prac przy modernizacji chodników ,dobrze byłoby 

gdyby  to była wykwalifikowana ekipa, należy naprawić chodniki przy studzienkach 

telekomunikacyjnych m.in. na ul. Grunwaldzkiej  
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 w sprawie uregulowania sposobu parkowania samochodów , radny proponował  

wydzielić na parkingach w Strykowie miejsca do parkowania , są normy określające 

wymiary takich stanowisk, w łodzi przed marketami są wydzielone i w przypadku  

złego parkowania – nie w ramach wyznaczonych stanowisk- straż miejska egzekwuje 

ten obowiązek od parkujących ,  

parkowanie na jezdniach – według radnego nie ważne jest to kto jest właścicielem 

drogi- czy jest to droga wojewódzka czy powiatowa ale one są na terenie naszego 

miasta  i władze powinny zadbać o uporządkowanie tych spraw , 

 dziurach w jezdni drogi Nr 708 od Strykowa do Niesułkowa , które należy 

natychmiast naprawić bo kierowcy uszkadzają samochody, 

 radny pytał czy będzie uzupełniana kora przy nowych nasadzeniach w Strykowie? 

 radny prosił o wymianę żarówki w oświetleniu ulicznym na ul. Żeromskiego. 

 

Radny Marek Gierat  prosił  o rozpoczęcie łatania dziur na drodze Ciołek – Gozdów przez 

Wrzask –Bronin. 

Radny Teodor Kołodziejczyk pytał , kto będzie uprzątał piasek z jezdni i chodnika na 

drogach powiatowych ? Takiego uprzątnięcia wymaga droga w Kalinowie , gdzie po zimie 

zebrał się piasek. 

 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki mówił o : 

 uszkodzonej od miesiąca października ub. roku studzience telekomunikacyjnej na ul. 

Szlacheckiej w Anielinie Swędowskim, która wymaga naprawy , 

 zwrócił się do Pani Bożeny Motylińskiej Zastępcy Burmistrza M -G Stryków o 

przedstawienie na następne posiedzenie Komisji koncepcji rozwiązania problemu 

parkowania samochodów na parkingach w Strykowie  zwłaszcza przed Urzędem przy 

ul. E. Plater i przed domem kultury , 

 potrzebie ustawienia ławki oraz kosza na odpady na ul. Kopernika przy przystanku 

autobusowym przy ul. Kolejowej w Strykowie , 

 w Anielinie Swędowskim przy ul. Spacerowej tworzy się znowu wysypisko śmieci , 

 ustawowym obowiązku oznaczania posesji numerami porządkowymi- tabliczkami na 

budynkach , a nie wszyscy stosują się do tego obowiązku co utrudnia dotarcie do 

mieszkańców danej posesji. Zdarza się również tak , że posesja jest oddalona od drogi 

głównej – mało tego numer porządkowy na budynku umieszczony jest od podwórza 

.Apelował o przypomnienie mieszkańcom o obowiązku oznaczania numerem posesji. 

 

Do wypowiedzi radnych ustosunkowały się i udzielały odpowiedzi : 

Pani Bożena Motylińskiej Zastępca Burmistrza M -G Stryków : 
Jaką koncepcje widzi Komisja odnośnie parkingów? Wyznaczenie miejsc parkingowych 

poprzez namalowanie linii wyznaczających stanowiska zmniejszy ,,pojemność ˮ parkingów. 

Poza tym Gmina może rozważać tworzenie czy porządkowanie spraw parkingowych na 

swoim terenie , natomiast na drogach wojewódzkich czy powiatowych nie. 

Pani Grażyna Popczyńska  wyjaśniała , że aby cokolwiek zrobić na parkingu przed urzędem 

przy ul. E .Plater należałoby najpierw przebudować wjazdy na ten parking , przy samym 

namalowaniu miejsc parkingowych znacznie ograniczymy ilość miejsc do parkowania 

samochodów. 

Ubytki w jezdniach i na drogach są sukcesywnie łatane i naprawiane. 
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 Odcinek drogi Nr 708 został przekazany  jako teren budowy w zadaniu Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej Nr 708 na odcinku Stryków - Niesułków firmie Hermann Kirchner jako 

wykonawcy robót. Z informacji Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi wynika , żen  

 

wykonawca został wezwany do prowadzenia na bieżąco napraw ubytków jezdni celem 

zachowania bezpieczeństwa ruchu. 

 

Ad. 2  Funkcjonowanie targowiska miejskiego – wizja w terenie . 
 

Po dokonaniu wizji na targowisku miejskim w Strykowie Komisja stwierdziła , że 

zarządca – administrator targowiska nie panuje nad porządkiem na targowisku a handel dalej 

odbywa się również w miejscach do tego nie przeznaczonych oraz w sposób niezgodny z 

regulaminem targowiska. Osoba pobierająca opłatę targową nie egzekwuje od handlujących 

prawidłowego zachowania tj. handlu w wyznaczonych boksach oraz miejscach.  

Członkowie Komisji proponowali odbyć spotkanie z handlującymi , aby wypowiedzieli się o 

warunkach handlowania dogodnych dla siebie i wykorzystaniu wiaty wybudowanej na 

targowisku. Wskazywali również , że za duża jest szerokość stołów do handlowania, 

należałoby również rozgrodzić ściany między boksami dla tych , którzy wykupują dwa 

stanowiska do handlu. 

 Zdaniem Komisji tylko radykalne kroki ze strony administratora targowiska pozwolą na 

zaprowadzenie ładu i porządku na targowisku. 

 

Pani Bożena Motylińskiej Zastępca Burmistrza M -G Stryków odpowiadała: 

Jest to inwestycja zakończona , w okresie gwarancji. Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie jest zarządcą tego targowiska , jest również osoba , która pobiera 

opłaty na targowisku od handlujących. Zastępca Burmistrza apelowała o rozsądek w 

podejmowaniu wniosków co do funkcjonalności targowiska i przytoczyła zapisy Regulaminu 

targowiska rozdz.5 § 5 ust.2 .Gdyby handlujący zastosowali się do uchwalonego Regulaminu 

targowiska byłby porządek na targowisku i terenie przyległym do niego. Na początku po 

oddaniu targowiska do handlu urząd występował do policji o asystowanie przy pobieraniu 

opłaty targowej a tym samym uregulowanie i stosowanie  norm uchwalonych w Regulaminie. 

Policja odpowiada , że nie ma podstaw prawnych do egzekwowania prawidłowości handlu. 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki  powiedział ,że tylko radykalne 

kroki pozwolą na zaprowadzenie ładu na targowisku, które spełnia wszelkie normy. Gdyby 

wszyscy handlowali pod wiatami mieliby jednakowe warunki. Celem nadrzędnym jest 

umożliwienie administratorowi targowiska egzekwowanie zapisów Regulaminu 

Radny Łukasz Orłowski mówił  , że targowisko wygląda ładnie po modernizacji, jest jednak 

nie funkcjonalne. Może ewentualne spotkanie z handlującymi dałoby wskazówki w jaki 

sposób poprawić handel na wygodny dla nich. Radny pytał jakie są sankcje za nie 

przestrzeganie Regulaminu targowiska? 

Radny Paweł Kasica proponował przeprowadzenie rozmowy z właścicielem działki 

położonej po  przeciwnej stronie  targowiska , aby ogrodził działkę i tym samym zakazał 

handlu na swoim terenie. 

 

Na posiedzeniu w dniu 24 marca 2011 r.  Komisja wypracowała następujący wniosek: 

Po dokonaniu wizji na targowisku miejskim w Strykowie przy ul. Targowej Komisja 

wnioskuje: 
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 o rozdzielenie ścian między boksami handlowymi w przypadku wykupienia 

dwóch stanowisk do prowadzenia sprzedaży przez handlujących , 

 wystąpienie do Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie  o udzielenie 

pomocy administratorowi targowiska przy egzekwowaniu postanowień 

Regulaminu targowiska miejskiego w Strykowie . 

Głosowanie wniosku: 4 głosy za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 

 

 

 
 

 

                      Przewodniczący  

          Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

          Włodzimierz Grochocki 

 
 

 

 

 

 

 

 


